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Buna ziua.

1-Bazapropusanuareaccesamenajatdinspredigdelaintersectiacu
calea ferata si pod.Acolo s-ar potrivi amenajat un trotuar pe unde e cred acum
0 poteca.

2-De altfel,in partea sudica a terenului s-ar impune realizarea unui drum nou,
caresaducalafluidizareatraficuluiautodinoras.Peb-dulH.CoandasiBotizului
inprezentesteuntraficfoarteridicatiardupainaugurareapoduluide
lastrandacestavacreste.Astfelcastradastranduluidinsud,artrebuisacontinue
panalaintersectiadiguluicudigulca"ferate,undes-arputearealizaun
tunelpesubcaleaferata,tunelcucareCFRsi-adatacordul.Trebuiedoar
sapatindigulaceleicaiferatedarnusiinsubsol.Acestaarputeafidecirca
3 metri si ceva,cum e acum drumul sub pod Golescu langa Micro 16.
Strada Strandului s-ar uni astfel cu prelungirea b-dului Transilvania ®re
acum e de pamant,ca mai apoi sa se realizeze un drum nou tot pe langa
digsiparalelcudigulpanalab-dulTransilvania,undeecotiturasprenord.
lnparteaestica,stradaStranduluis-arcontinuapesubnoulpodpesteSomes,
camaiapoisaseuneascacustradaVictoriei,elipsadoar100metriintreele.
Astfel masinile care ar urma sa circule pe ruta Transilvania-Odoreului,ar urma
acest traseu paralel si mai liber.

3-Nu reiese clar teren ce fel de teren de sport se va realiza.

4-Cred ca acum cu periormantele Romaniei in tenisul profesionist,
ar trebui stimulat acesta,profesionist si de masa si la noi in oras.
Asadar s-ar potrivi si un teren de tenis omologat cu tribune de 300
de locuri si o cupa a Satmarului la tenis,cu premii de 50 mii euro
pentru inceput.

5-Si peste strada Strandului in partea de sud,deci intre strada si dig
este teren suficient si pentru alte tipuri de sport.Acolo sunt niste
cladiridarapanatecarearputeafidemolate.Poatearfilocbunside
atat de asteptata Sala Polivalenta a municipiului.

6-Aceste terenuri dupa o ora din zi ar trebui inchiriate la preturi modice
satmarenilor.

7-S-arputearealizaprinPPPsifilialeaAcademieideFotbalGheorgheHagi
dar si a Academiei de Tenis llie Nastase.

8-Fiindaproapedestrand,carepeviitorvafideschissaupoatevafi
cumparatdeofirmaputernicacarevafaceostatiunecasiFelix,acea
zona ar trebui bine gandita si reglementata pentru a fi o atractie a
municipiului dar si o zona de exceptie cu baze sportive moderne.
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9-Poate ar fi bun si un parc de distractii in zona pentru a crea ce nu
este in Romania.Firma privata care ar lua terenul in concesiune ar
avea clienti si din cele 5 tari apropiate.

10-Pe malul Somesului ar putea fi un port pe langa cel de langa Centru Nou
dar si altele,unde ar putea acosta ambarcatiunile private sau cele care
fac plimbari pe Somes pentru agrement,

11-Si langa calea ferata,podul de cale ferata,dig,strada mica Transilvania si
Somes este un teren mare care sta liber.

12-Poate acesta e un loc mai potrivit pentru piscina olimpica acoperita,
care se doreste a se realiza la Gradina Romei si din punct de vedere
a realizarii unei statiuni.Dupa orele de practica ale elevilor si in vacante,
aceasta ar putea fi folosita de turistii romani si straini.

13-Intre terenul studiat si b-dul H.Coanda se poate crea un trotuar foarte
util,pe langa baza caii ferate si vechea baza sportiva Dinamo.

14-Poate s-ar putea amenaja ceva special si pentru seniori si copiii mici.
Un parc sporiiv pentru seniori dar si pentru dans.O movila de cativa
metri cu material special pentru copii, ca sa se dea cu saniuta tot timpul
anului.Se pot gasi multe obiective.Zona ar putea fi si pentru recreere.

15-lntre zona studiata si dig este o zona care nu e al Electrica,ar trebui
cumparata de la proprietar,expropriata sau facut schimb de teren.Nu
stiu cine e proprietarul dar acolo nu cred ca mai poate realiza el ceva.

16-Ar fi de analizat si posibilitatea de a construi o scena,deoarece sunt
concerie care nu se pot tine in centrul orasului.Ar fi foarte utila si pentru
a viziona meciuri de fotbal de la campionate europene si mondiale,dar
nu doar de fotbal ci si ale altor sporturi care atrag mult public.

17-Satu Mare e la coada tarii la spatiu verde pe cap de locuitor,acolo fiind
si zona verde s-ar putea realiza un parc modern langa noul teren.

18-Pe dig in zona nu exista un singur bec,poate cu aceasta ocazie se
vor lua masuri.De altfel,nu exista niciun bec si nu se monteaza nici acum
cu pista de biciclete,stalpi de iluminat pana la podul Decebal.

19-Daca tot vorbeam de pista de biciclete mai sus,s-ar putea realiza
si un velodrom mai mic si pista de karting in zona respectiva.ln tarile
din vest se stimuleaza mobilitatea cu bicicleta de mici copii.

20-Terenul nou ar trebui proiectat sa fie si acoperit candva daca acum
nu se poate.Momentan sa existe posibilitatea ca macar cu balon de aer
sa poata fi acoperit.

21 -Ar trebui luate in considerare greselile realizate la modenizarea bazei
vechi,care au dus la un scandal national.Pista ingustata,colturi care
nu isi aveau locul la o pista,terenul sintetic mai slabut si ce alte deficiente
s-au maj constatat la inaugurare.

22-Nocturna ar putea fi alimentata de la cateva panouri solare amplasate
acolo,care insa ar putea alimenta si noctuma existenta deja la baza
sportiva Dinamo.

23-S-ar putea sa fie mai economic sa se achjzitioneze o casa mai veche,
care sa fie apoi modernizata de pe strada 24 lanuarie,decat sa se faca
vestiare noi.Sau in plus pentru a servi ca dormitoare.

24-Exact vizavi peste Somes,exista un fost teren de fotbal acum in paragina.
Poate se coopteaza in acest proiect si acel teren existent deja care necesita
doar modemizare.

25-Acea cladire rotunda de la sud care e folosita foarte rar pentru expozitii,
ar putea fi preluata si modernizata si pentru a practica unele sporturi.

26-Tribunele ar trebui acoperite si realizate cu scaune pliabile,nu bancute.
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27-S-ar putea realiza proiecte com.une impreuna cu mari fabrici din oras,
de ex:cu Draxlmaier si acestea sa beneficieze pentru angajati in unele
perioade ale zilei de baza sportiva,cu eventual profesori si arbitri.

Multumesc.

Cu stima,
Alexandru Cosma
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